
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 27.11.2023la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei ordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora 160' , participd 12 consilleri din 13 in funclie .Lipseste
d I consilier Hertea Irinel. La Eedinld particip[ d-l primar Proca Florin Bogdan , d
na secretar general Leca Andra qi 2 invitali .$edinla este legal constituit6, aceastaa fost legal convocatd de primarul comunei Berivoeqti prin adresa
nr.81 15121.11.2023.
D-l Primar:Inainte.de a incepe qedin{a vreau s[ vd aduc la cunoqtin]a cd retragem
de pe ordinea de zi punctul nr. 4:proiect de hotdrare privind rectificarea bugeillui
in trimestrul IV ,anul 2023 din urmdtoarele motivi:am primit de la nrianle o
adresa, o aveli qi dvs, de 477,85mii lei,din pdcate depdqirea nu este de 477,gimii
lei pt cd, am mai primit pe data de 27.10 tot o adresa de-la finanle de 36g,51mii qi
se face diferenfa, 477,85 minus 368,51rezultao diferenla de 109 dep[qiri, nu am
facut rectificarea aceasta care ar fi corecta de 109mii pt ci urneaza sa vina o alta
rectificare, astazi am fost anuntati de prefect si mai rrrrt gi cotele de luna viitoare si
de aceea retragem acest punct de pe ordinea de zi
D-l Busuioc:Da, ne a informat qi dl vice
D-l Primar:Din adresa lor nu este clar ,spune c5, conform contului de execufie al
bugetului local al comunei Berevoesti, inregistrand o depdgire de 477,85, noi am
zis ca 477,85mii inafard de cei 368,5lmii, dar nu trebuiau scdzuti 368,5lmii.pe
suma de 368,5lmii am fbcut rectificare.

Preqedintele de qedinld este d-1. consilier Pislaru Dragoq Nicolae care ia loc
la prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
l.Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarr.
2.Proiect de hotarare privind aprobarea reorganizlrii aparatului de
specialitate al primarului comunei Berevoeqti, in conformitate cu Legea
nr.29612023 privind unele mlsuri fiscal bugetare pentru asiguraiea
sustenabilitilii financiare a Rominiei pe termen lung.
3.Proiect de hotarare privind aprobarea menlinerii catiti(ii de membru in
cadrul Asocia(iei Grupul de Acfiune Locali Figiragul de Sud-finutut
Posadelor a comunei Berevoegti, jude(ul Argeg.
4.Proiect de hotir6re privind alegerea pregedintelui de gedin(6.
5.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 5 puncte(farapctnr.4 retras de
pe ordinea de zi) gi este aprobatin unanimitate.



Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezint[ procesul verbal al
Eedinfei care s-a desfbqurat in data de 14.11.20h.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu 9
voturi pentru ,2 ablineri(dl Pascu Gheorghe qi dl Schioapa Daniei) qi r vol impotriva
(dl Busuioc Gheorghe).
2. Proiect de hotlrire privind aprobarea reorganizirii aparatului de
specialitate al primarului comunei Berevoeqti, in lonformitate cu Legea
nr.29612023 privind unele mlsuri fiscal bugetare pentru asigurarea
sustenabilitlfii financiare a Rominiei pe termen lung.
Srnt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-na Leca:Conform Legii 296/2023 trebuie redus nr de posturi cu 10%.Reducem
postul de consilier juridic ,vacarrt, qi un post de inspector asistent la compartimentul
de relafii cu publicul qi dezvoltare rurala, vacant.
D-l Busuioc:Deci nu se aduce nicio economie prin restructurarea acestor 2
posturi.Mai avem posturi vacante?
D-na Leca:Da, unul de ifronist si unul de inspector asistent la compartimentul
asistenli sociald.in total aveam 4 posturi vacante.
D-l Pascu:As vrea sa va intreb daca ati analizatfoarte bine reducerea acestor posturi
pentru cd pana la urma consiliul local, singurul angajat din aparatul permanent al
consiliului local era acest jurist care de multe ori aqi vantt sprijinea activitatea in
cadrul functionarii aparatului permanent ;i ma gandesc nu rnui.*irtu un alt post?,
D-l Primar:La asistenta social a mai este un post vacant care din pacate acolo e o
singura fata si postul de ifronist unde trebuie sa angajam .Am analizat foarte bine
D-l Pascu:Eu in calitate de consilier local si consiliul iocal noi ar trebui efectiv sa nu
cerem reducerea tocmai a angajatului care deservea, intr un fel sau altul si pe
noi.Este singurul angalat din aparatul permanent al consiliului local.
D-l Primar:Din pacate nu avem altavarianta.
D-l Pascu:Dar pe viitor presupun ca nu vom mai putea reveni
D-l Viceprimar:Nu_ se stie.Nu putem renunta la postul de ifronist, avem utilajul,
volumul de munca la asistenta sociala este enorm de mare.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6rdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.7ti din
27.11.2023.
3.Proiect de hotir6re privind aprobarea men(inerii calititii de
cadrul Asocialiei Grupul de Ac(iune Localr Frgiragul de

membru in
Sud-finutul

Posadelor a comunei Berevoegti , judeful Argeg.
Suntprezentate: proiectul de hotrrare, referatul de aprobare ,
gi anexele proiectului.Prezintd" d-na Leca Andra.

raportul de specialitate



D-na Leca:Avem o adresa de la Asociatie privind menlinere a calitatii de memebru
in Asociatia grupul de actiune locala Fagarasul de sud.
D-l Busuioc:dl trebui sa abrogam o hotarare
D-na Leca:Da, hotararea nr.40
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptati H.C.L. BerevoeEti nr.79 din
27,1t.2023.
4.Proiect de hotrrire privind alegerea preqedintelui de qedin{i.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre-, referatul de aprobaie , raportul de
specialitat e.P r ezintd, d-na Leca Andra.
Se alege preqedinte.de gedin!6 pt luna decembrie 2023 d-l Schioapa Daniel.
Nemaifiind discu{ii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (12) este adoptatl H.C.L. Berevoegti nr.gd din
27.11.2023.
5.Diverse.
D-l Schioapa:Ce se intampla cu
sistemul de dozare?

apa potabila, are mult clor in ea, s a dereglat

D-l Viceprimar:Nu s a dereglat , cand. este proaspat intr-adevar se simte mult mai
tare, nu am depasit niciodata volumul de clor.
D-l Stana:S au implinit 3 ani de la sistemul de supraveghere de camere gi ma uit
comuna tot murdara peste tot.
D-l Primar:Muncim cu 416 in fiecare zi
D-l Stana:Si nu gasim o solutie?
D-l Primar:Solutia e sa facem curat, sa facem actiuni, veniti cu noi pe teren si
9.-.- actiuni impreuna, sa mergem sa informam si dupa aceeasa dam amenzi
D-l Pascu:Educatia stiti bine ca dureaza poate ca e bine si la scoala sa existe acolo
mai multa informare,copiii sa ia atitudine fata de parinti, dar cred ca pe site ul
primariei putem sa putem luna de luna acest mesaj, sa i gandim si ,u 1 pur.*
acolo.
D-l Primar:Unde exista etnie ffoma asa este peste tot, din poarta n poarta am dat
instiintari dupa ce am facut curat.
D-l Schioapa:Pe camere daca ali vazut oeva?
D-l Primar:stim cine arunca.Nu avem decat sa i amendam conform HcL
D-l stana:De exemplu eu daca am frunzamulta pot sa o duc La garl{?
D-l Viceprimar:Nu,aveti unitate de compost
D-l Stana:Aveam un cazan de tuica al primariei, mai exista?
D-l Viceprimar:Exista,este in inventar
D-l Stana:Si putem sa l punem in functiune?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Schioapa:Sa 1 scoatem la licitatie



D-l Primar:Sa I vindem putem
D-l Busuioc:A venit discutia de buldoexcavator, de conducator, ce se intampla,
vine iama, o sa fie nevoie de deszap ezire.
D-l Primar:Am scos postul la concurs ,nu a venit nimeni
D-l Busuioc (invitat):Am si eu o problema cu dl Bumbeneci qi cu dl pauna, nu stiu
ce au cu mine?
D-l Pislaru:Consideruli 

"ueste 
problema consiliului local sau este personala?

D-l Busuioc(invitat):Este o problema care s a discutat aici in sedinta si tot aici
trebuie sa o aducem la cunostinta si sa
gresit si ce reclamatii le am facut, mie
auzit ca am zis eu, adica eu am devenit
ceea ce e foarte gresit.
D-l Busuioc:Tu ai spus asa acasa cand te am intrebat eu:eu nici nu am gandit asa
ceva.
D-l Busuioc(invitat):Da si daca amgandit sa fiu pedepsit de D zeu
D-l Bumbeneci:Eu am vrut sa fac si eu o pouu*u in Gamacasti.Ma trezesc cu
inspectia de la Pitesti ca imi da amenda cate a reclamat.Nu a vrut sa mi spuna cine
m a reclamat ,capeste 6-8 luni imi spune dl Busuio c te areclamat.
D-l Busuioc:Asta se intampla in ce an?
D-l Bumbeneci:Prin 90 si ceva nu mai stiu, dar eu ti am zis vreodat a ceva?
D-l Busuioc:Sa se clarifice, noi povarna o avem din 2001
D-l Bumbeneci:Dar eu nu am treaba cu povama ta, eu iti spun ce mi a spus
inspectorul de la Pitesti, dl Busuio c te areclamat, dar niciodata nu ti am zis nimic.
D-l Busuioc(invitat)'Dar d ta de ce continui aici in sedinta?
D-l Bumbeneci:Dar nu continui , m a provocat Micsunel
D-l Pislaru:Astea sunt probleme personale nu ale consiliului local
D-l Busuioc(invitat):Daca e personala trebuia sa mi o spuna mie personal nu in
sedinta.
D-l Pislaru:Pe mine nu ma intereseaza.

Nemaifiind discu(ii in qedinfa de astdzi, preqedintele de qedinfl declar6
inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1630.

s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretsr 'nerul ,
,DRA

o clarificam.Vreau sa i intreb cu ce le am
sa mi dea in fata persoanele care zic ca au
un reclamagiu al comunei, asa s a discutat


